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Kære søvangere 
 
Bestyrelsen har holdt et møde om hvorvidt der skal være vendeplads eller ej for østenden 
af Fasanvej. Det har været en kilde til uenighed og frustration blandt nogle, og problemet 
har efterhånden låst sig fast mellem to parter for og imod vendepladsen og deraf følgende 
sideeffekter, primært sikkerheden for børn på vejen. Derfor har det været nødvendigt for 
bestyrelsen at gå ind og forholde os til problematikken, og vi har i enstemmighed vedtaget, 
at der skal være en vendeplads netop af hensyn til børnene langs hele den østvendte del 
af Fasanvej, da de kan være svære at se når man bakker. Vi er også enige om, hvordan 
den kan udføres så både børns sikkerhed ved vendepladsen, bilister og hække kan 
tilgodeses. Vi vil gå i gang med arbejdet, når vi har orienteret de berørte. 
 
For at ingen skal føle sig fuldstændig fejet til side eller modsat få lyst til at hovere, vil vi i 
første omgang gøre ordningen midlertidig, så vi senere kan evaluere og rette til.  
 
Men venlig hilsen 
 
Bestyrelsen  
v. formanden 
Flemming, have 43 


